
 

 

 
 

VPRAŠANJA IN POBUDE IZ 23. SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE RUŠE,  Z DNE 7. 7. 2022 
 
VPRAŠANJA 
 
Drago Bolčina 

− Ali občan, ki bo odpovedal grob na ruškem pokopališču opravičen do kakšnega popusta za nišo v 
žarnem zidu?  

Odlok o pokopališkem redu v Občini Ruše (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 54/2018), ki ga je Občinski 
svet Občine Ruše sprejel na svoji 22. redni seji, dne 27. 9. 2018, kakor tudi Sklep o določitvi cenika za žarno 
nišo v žarnem zidu, ki ga je Občinski svet Občine Ruše sprejel na svoji 12. redni seji, dne 7. 12. 2020, ne 
določata popustov. 
 

- Na 23. redni seji OSOR je županja dejala, da bodo povišanje cene vodarine za občane subvencionirala. 
Na kakšen način se bo to izvedlo oz. kdo bo upravičen do tega ukrepa. 

Odgovor podan že na sami 23. seji. 
 
Darko Knez 

− Na lokaciji objekt stadion je že več kot leto dni porušen »Triglav«. Kamen leži v bližini. Zanima ga ali 
nameravajo v režijskem obratu popraviti ta spomenik, ki ga poznajo vsi občani.  

Zaradi vandalizma porušeno obeležje je že bilo sanirano. 
 

− Ali ima občina namen pristopiti k ureditvi avtobusnega obračališča na Smolniku. Ali je morda 
predvidena postavitev nadstreška oz. postajališča? 

Občina Ruše je že pred časom pristopila k ureditvi avtobusnega obračališča ter na lastnike zemljišča podala 
ponudbo za odkup zemljišč, prav tako se je pristopilo k izdelavi prometne študije za izvedbo postajališča z 
obračališčem. 
 
Tamara Gornjak 

− Kakšen je status z gradnjo mostu na Glažuti?  
Dela na mostu so v teku. Predviden zaključek del v oktobru 2022. 
 
Bojana Muršič  

- Zanima jo, kolikokrat na mesec se pregleda delovanje javne razsvetljave (luči ne gorijo ). 
Odgovor podan že na sami 23. seji. 
 
Silverija Belčič 

− Zanima jo, kako daleč je s postavitvijo pitnika v Bistrici ob Dravi pri kapelici.  
Odgovor podan že na sami 23. seji. 

 
− Objekt »Jurček«, ki stoji ob domu kulture je v zelo slabem stanju. Zanima jo, ali ga bodo popravili , saj 

je objekt lesen. Prav tako je potrebno popravilo žlebov.  
Odgovor podan že na sami 23. seji. 
 
 
  



POBUDE 
 
Martin Lesjak 

− Odgovor, ki ga je dobil na prejšnjo pobudo glede kosilnic. Pozanimal se je in na režijskem obratu so 
mu povedali, da so kosilnice, ki pa niso v voznem stanju. Sprašuje zakaj se to ne popravi. Dobil je 
odgovor, da bodo to investirali v naslednjem proračunu.  

 
Drago Bolčina 

− V sklopu investicije v Trg vstaje se naj pozove Mariborski vodovod, da sponzorsko prispeva pitnik vode 
za ljudi (občane) in razmislijo kot strokovnjaki na področju oskrbe z vodo tudi za pitnik za pse (zakaj 
ne prvič v Rušah).  

 
Darko Knez 

− Pri izgradnji zdravstvene postaje predlagajo ureditev urgentne ambulante z reševalnim vozilo.  
Pri načrtovanju nadgradnje in prizidave Zdravstvene postaje Ruše je bilo veliko govora tudi o ureditvi tega 
vprašanja. Občina Ruše si, s podporo občin Lovrenca na Pohorju in Selnice ob Dravi, prizadeva za razširitev 
mreže mobilnih enot Nujne medicinske pomoči nujnih prevozov poškodovanih in obolelih oseb že vse od leta 
2016. Pobuda je bila že dana tako na Ministrstvo za zdravje, kakor tudi so potekali pogovori z Zdravstvenim 
domom Adolfa Drolca Maribor. Trenutno še pozitivnega odgovora v zvezi s tem nismo prejeli, zagotovo pa te 
ideje občina Ruše ne bo opustila. 
 

− Trasa vožnje avtobusa na liniji Ruše – Maribor je neprimerna, dajejo pobudo, da vodstvo občine stopi 
v kontakt s prevoznikom in dogovori traso proge tako, da bo avtobus ponovno ustavljal pri UKC Mari 
bor. Težave z dostopom do UKC imajo predvsem starejši.  

Mestna občina Maribor, je na svoji 6. seji mestnega sveta, ki je bila 17. junija 2019, med drugim sprejela tudi 
Odlok o spremembah Odloka o ureditvi avtobusnega prometa v Mestni občini Maribor. S predmetno 
spremembo odloka, so bile spremenjene vozne smeri medkrajevnih prevoznikov ter ureditev ustavljanja na 
avtobusnih postajališčih znotraj občine. Žal smo občine, ki smo bile s spremembo teh voznih smeri prizadete, 
to zaznale šele, ko se je pričelo z obnovo Glavnega trga v Mariboru leta 2020, ko se je promet začel odvijat v 
skladu z odlokom MOM. V aprilu 2020 smo MOM opozorili, da je s spremembo skoraj popolnoma onemogočen 
dostop do mestnega centra, predvsem pa, kar je za naše občane še posebej moteče, onemogočen je 
neposreden dostop do osnovne institucije – Univerzitetnega kliničnega centra Maribor. Z vodstvom MOM smo 
se na to temo večkrat sestali in iskali možnosti, vendar MOM v skladu s svojo prometno strategijo zasleduje 
zmanjšanje prometa skozi center mesta. Občani Občine Ruše imajo kot alternativo možnost dostopa do UKC z 
vlakom. 

Z vodstvom podjetja Marprom se je Občina Ruše tudi že sestala tudi glede možnosti podaljšanih avtobusnih 
linij, vendar še nismo prejeli pa še na ponudbo za izvedbo, saj bi v tem primeru določen stroške avtobusne linije 
morala prevzeti občina. 

 
− Županjo in občinsko upravo poziva, da se odzovejo na vprašanja, ki jih postavljajo v zapisnikih KO 

Smolnik-Fala, člani tega krajevnega odbora, občinski upravi. Člani KO Smolnik pozivajo, da se odbor 
sproti obvešča o usodi njihovih predlogov in jih argumentira.  

 
Tamara Gornjak 

− Opozorila, na kolesarski poti (med Bistrico in Laznico), kjer se je cestišče/vozišče posedlo.  
Odgovor podan že na sami 23. seji. 


